

*Campos
de
Ibiza*



HOTEL AMENITIES



Campos
de
Ibiza

CHAMPÚ
SHAMPOO
Mandarina / Mandarin

Campos
de
Ibiza

ACONDICIONADOR
CONDITIONER
Mandarina / Mandarin

Campos
de
Ibiza

GEL DE BAÑO Y MANOS
BODY & HAND WASH
Almendra / Almond

Campos
de
Ibiza

LOCIÓN DE CUERPO Y MANOS
HAND & BODY LOTION
Almendra / Almond

JABÓN DE ALMENDRA

ALMOND SOAP

Almendra

Campos de Ibiza

est une rencontre entre la nature et la sophistication. C'est la nature à l'état pur avec une interprétation contemporaine et luxueuse.



Campos de Ibiza est le résultat de la passion pour le monde des parfums, combinée à l'amour de l'île, dont les composants inspirés exclusivement de de l'environnement d'Ibiza positionnent cette marque comme une référence méditerranéenne dans la cosmétique de signature.

Campos de Ibiza est aussi une histoire de liberté et du destin d'une famille qui a joué un rôle de premier plan pendant la Seconde Guerre Mondiale.

Son histoire commence lorsque le jeune soldat Maurice Stora, qui se battait contre l'invasion de son pays par les troupes nazies, décida de rejoindre le mouvement de libération dirigé par le Général de Gaulle à Londres. En route pour l'Angleterre, le jeune soldat est capturé et emprisonné en Espagne. En prison, Maurice se lie d'amitié avec sa traductrice, la baronne Ilaria de Roumanie, qui est depuis longtemps passionnée par Ibiza.

Fidèle à sa parole, après la fin de la guerre, la baronne fait venir le jeune Français à Ibiza dans les années 50, avec l'aide de son cousin, le célèbre peintre Mariano Tur de Montis. C'est ainsi qu'a commencé une amitié qui durera toujours.

Maurice tombe rapidement amoureux de ce paradis vierge et retourne fréquemment sur l'île tout au long de sa vie, toujours avec sa famille.

Sa fille Camila Stora est allée à Ibiza pour la première fois alors qu'elle n'avait que deux ans et, dès son plus jeune âge, elle a commencé à élaborer des parfums et des fragrances avec les fruits et les fleurs de son jardin. Son don naturel et sa passion pour cette île ont abouti à la création de sa marque de parfums à la fin des années 70 - Campos de Ibiza.

Aujourd'hui, c'est sa fille, Aurélie Khan, qui dirige l'entreprise, lui donnant une plus grande dimension et notoriété, l'internationalisant, et faisant de Campos de Ibiza l'une des plus grandes références espagnoles en matière de parfumerie et de cosmétique d'auteur.





Campos de Ibiza



is a meeting between nature and sophistication. It is pure nature with a contemporary and luxurious interpretation.

Campos de Ibiza is the result of the passion for the world of perfumery, combined with the love for the island, whose components inspired exclusively by Ibiza's environment position this brand as a Mediterranean reference in signature cosmetics.

Campos de Ibiza is also a story of freedom the fate of a family that starred in World War II.

Its story begins when the young soldier Maurice Stora, who was fighting against the invasion of his country by Nazi troops, decided to join the liberation movement led by General de Gaulle in London. On his way to England, the young soldier was captured and imprisoned in Spain. Once in prison, Maurice became a close friend of his translator, Baroness Ilaria of Romania, who had long been in love with Ibiza.

True to her word, after the war ended, the Baroness did bring the young Frenchman to Ibiza in the 50's, with the help of her cousin, the famous painter Mariano Tur de Montis. Thus began a friendship that would last forever.

Maurice quickly fell in love with the virgin paradise and came back frequently to the island throughout his life, always with his family.

His daughter Camila Stora went to Ibiza for the first time when she was just two years old and, from a very young age, she began developing scents and fragrances with the fruits and flowers from her own garden. Her natural gift and her passion for this island resulted in the creation of her perfume brand in the late 70's - Campos de Ibiza.

Today it is her daughter, Aurélie Khan, who holds the reins of the company, giving Campos de Ibiza a wider and more international dimension, making it one of the greatest Spanish references in perfumery and author cosmetics.



Flacons • Bottles - 45ml - 1.52 fl.oz

Parfum • Fragrance - *Mandarine • Mandarin*

Shampooing • Shampoo / Conditionneur • Conditioner

Parfum • Fragrance - *Amande • Almond*

Gel Lavant Corps et Mains • Body & Hand Wash / Lait Corps et Mains • Hand & Body Lotion

CARE
ABOUT
EARTH



100%
RECYCLED
PLASTIC BOTTLE



100%
RECYCLED
PLASTIC CAP

VEGAN



Savon • Soap - 25g - 0.88oz
Parfum • Fragrance - *Amande • Almond*
Boîte en carton • Cardboard box

CARE
ABOUT
EARTH



Crème Mains • Hand Cream - 30ml - 1.01 fl.oz
Parfum • Fragrance - *Amande • Almond*



Ecopumps - 300ml - 10.14 fl.oz

Parfum • Fragrance - *Mandarine • Mandarin*

Shampooing • Shampoo / Conditionneur • Conditioner

Parfum • Fragrance - *Amande • Almond*

Gel Lavant Mains et Corps • Hand & Body Wash / Lait Corps et Mains • Hand & Body Lotion

CARE
ABOUT
EARTH



100%
PLANT-BASED
BOTTLE



BIO-RESIN
PUMP

VEGAN



*Campos
de
Ibiza*

GROUPE GM
AMENITIES EXCLUSIVOS

| www.groupegm.es | www.groupegm.pt